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Föreningsstämman 

Föreningsstämman ägde rum den 24 september.  

Närvarande var 51 medlemmar. 

 

Efter omval av Claes Pålsson, Caroline Elmstedt 

och Christer Möller och styrelsens konstituering 

ser styrelsen ut så här: 

Claes Pålsson, ordförande 

Lars Soldelid, vice ordförande 

Gunnar Erlandsson, sekreterare,  

Caroline Elmstedt, ledamot 

Ann Strömberg, ledamot 

Christer Möller, suppleant 

Henrik Qvist, suppleant 

 

Valberedningen består av Ingrid Wallin och 

Barbro Leffler. 

 

Revisorer: Bertil Kristiansson och Annika 

Rausin. 

 

Glögg 

Söndagen den 23 november kl 16 har vi 

glöggbjudning på 7:ans gård. Välkomna! 

Skulle vädret vara för dåligt skjuter vi på det en 

vecka till söndagen den 30 november. Om vi 

tvingas flytta, anslås det i trapphusen. 

Markarbetet 

Arbetet med 9:ans gård fortlöper i stort sett 

enligt plan. Återplantering av träd och häck görs 

under året, medan övrig växtlighet planteras till 

våren. 

Översvämningen  

Sanering efter översvämningen pågår i 

källarlokalerna. 

 

 

 

 

 

 

Övernattningslägenhet 

Styrelsen arbetar vidare med planering av en 

övernattningslägenhet. För att vi skall kunna gå 

vidare måste dock först saneringen av 

källarlokalerna blir klar, samt försäkringsfrågan 

utredd. 

 

Rökning på balkonger 

Vi ber alla visa hänsyn och tänka på att rökning 

på balkongerna kan störa de som vistas på 

grannbalkongerna. 

 

Nya grannar 
 

Vi hälsar följande nya medlemmar välkomna 

 

Anna & Johan Arendt, 7B 

Ari Drake & Ulla Charlotta Rosengren, 9C 

 

 

 

 


